



Referat fra første møde i koordinationsudvalg den 26. april 2017

Arbejdet med at kunne stille et forslag om et nyt klubhus inden næste generalforsamling fortsætter. Der blev afholdt møde i SSV's koordineringsudvalg den 26. april.

Deltagere: Flemming L, Svend B, Ellen V, Jørgen A, Kjeld G, Hans G, Henning S og Lotte M.

Arbejdsgrupperne blev præsenteret:

Teknik/Arkitektonisk

Henning S, Hans G, Amanda A

Økonomi/jura

Jørgen A, Carsten E, Kjeld G, Svend B, Anders K

Kommunikation

Thomas U, Gitte O, Henning A

Aktiviteter

Lotte M, Ellen V

Der blev fastlagt datoer for møder resten af året:
30/5, 22/6, 5/9, 9/10, 9/11, 4/12 og 10/1-18.

Hans Gabelgaard og Henning Saabøll havde udarbejdet en præsentation af deres foreløbige analyser af området, lokalplan samt fordele og ulemper ved forskellige placeringer af nyt klubhus og mulige klubhuskonstruktioner. Der blev set på klubhuse i andre havne. Der blev desuden drøftet blandt andet byggehøjder og vandstand, nu og frem til år 2100, hvor der tales om en stigning på op til 1 meter, hvilket et nyt klubhus skal tage højde for. Læs mere i vedlagte præsentation.

Eventuelt møde med kommunen og havnebestyrelsen blev drøftet. Da sejlkлубben har fire repræsentanter i havnebestyrelsen (Jørgen, Niels, Flemming R, Jan) bliver et møde med kommunen prioriteret først.

Opgaver til næste møde

- Flemming vil sammen med Niels, afholde møde med kommunen for at oplyse om sejlkлубbens planer og få kommunen som medspiller. Vi er samtidig opmærksomme på roklubbens og søspejdernes planer
- Økonomi/jura skal have gjort sig tanker om hvor der kan søges tilskud
- Ellen skal kontakte Steen Windlev fra Dansk Sejlunions erfaringsbank med henblik på deltagelse i møde ultimo maj
- Lotte og Ellen skal komme med konkrete forslag til fordeling af m2 til ønskede aktiviteter.